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Møde den: 9. september 2013 

Tandlægehøjskolen, bygn. 1611, lokale 121B 

UVA/EKA-båndet 

 

Til stede: Mariann Holmslykke (MAR), Mette Dremstrup (MD), Sarah B. 

MacIntyre (SBM), Sissel Johansen (SRJ), Solveig Sannem (SOS), Søren Anker 

Andersen (SAA), Theresa Albøge Laursen (TAL) 

Fraværende: Ingen 

Gæster: Birgitte Schrøder fra STADS/EDDI supporten, Ejvin Sachse fra Stu-

diesystemer – Krav & Design, Jens Gerner-Smidt fra HE, Mette Kofod Erichsen 

fra ST, Mette Qvist Jensen fra ARTS 

Referent: Birgit Andersen (BAN) 

REFERAT 

1. Kommende design-reviews på Studerendes Rammer 

(Ejvin + BAN) 

2. Indstilling til eksamenshåndtering (SBM) 

3. Orientering fra SNUK-båndet 

4. Øvrig information (BAN) 

5. Pipeline 

6. Forslag til dagsorden for næste møde d. 16. sept. 2013 

7. Eventuelt 
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1. Kommende design-reviews på Studerendes Rammer (Ejvin + 

BAN) 

 

Kommende review-personer i form af Birgitte Schrøder fra STADS/EDDI 

supporten, Jens Gerner-Smidt fra HE, Mette Kofod Erichsen fra ST og Mette 

Qvist Jensen fra ARTS deltog i mødet under dette punkt. Forretningskonsu-

lent Ejvin Sachse præsenterede baggrund og plan for det forestående design-

review, herunder bevæggrunden for at inddrage forretningsvidens-personer. 

Emnemanchet for review-opgaven samt plan for reviewet blev omdelt på mø-

det. Review-deltagerne er booket til et review tirsdag d. 24. sept. fra 09.00 – 

14.00. 

 

Formålet med reviewet er primært at sikre at det studieadministrative ar-

bejde stadig kan udføres efter omlægningen af eSTADS-funktionaliteten, se-

kundært at begynde at inddrage forretningsvidens-personer fra såvel den 

centrale som den decentrale studieadministration i udviklingsarbejdet med 

STADS-funktionalitet. Denne inddragelse og dette samspil skal vi udvikle ef-

terhånden – det kræver at vi øver os på processen. 

 

En ideel cyklus for ny STADS-funktionalitet begynder med kravprocessen og 

slutter med implementering og ibrugtagning af den nye funktionalitet. Med 

dette design-review ”stiger forretningsvidens-personerne på karussellen” 

midt i en cyklus, nemlig i høringsfasen for designs fra leverandøren (CGI). 

Det er således ikke et ideelt kravsforløb - det skal vi have in mente. 

 

Båndet vurderede efter præsentationen, at deltagelse af forretningsvidens-

personer kan skæres ned fra 4 til 2 personer for reviewpakke 1, samt at 1 per-

son bør deltage ved reviewpakke 2. 

 

De indbudte review-deltagere aftaler selv indbyrdes hvilke der deltager i hen-

holdsvis reviewpakke 1 og 2, og giver herefter BAN besked. 

 

Jette Loll er informeret om review-opgaven - som afsnitsleder for Optagelsen. 

Jette Loll har udpeget de review-personer, der deltager fra Optagelsen. 

 

 

2. Indstilling til eksamenshåndtering (SBM) 

 

SBMs udkast til indstilling blev drøftet og en række input givet. SBM sam-

menfatter og videreredigerer indstillingen. Indstillingen drøftes igen på 

UVA/EKA-båndmøde d. 23. september. Herefter sendes indstillingen til hø-

ring i SNUK-båndet. SNUK-båndet har endnu ikke behandlet indstillingen. 
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Det er vigtigt at udkommet af indstillingen bliver retningslinjer for alle berør-

te parter – de studerende, VIP’er, som studieadministrative medarbejdere. 

Formidling bliver en vigtig parameter, når og hvis indstillingen skal imple-

menteres! 

 

 

 

3. Orientering fra SNUK-båndet 

 

Referat fra SNUK båndmøde d. 30. august samt tilhørende punkter til opfølg-

ning blev gennemgået på mødet. Materialet kan ses i sin helhed under map-

pen ’Info fra SNUK’ på fællesdrevet. 

 

Vedr. punktet om gæstefag på AU har SAA uddybet med følgende input, som 

VEST i givet fald bør være opmærksomme på, hvis de vælger at udarbejde en 

side til studerende udefra, som overvejer gæstefag på AU. Dette input frem-

sendes af BAN til såvel SNUK v/Tina og Christin samt til VEST. SAAs uddyb-

ning vedr. gæstefag på AU lyder: 

 
- Det bør overvejes, om siden alene skal henvende sig til studerende ude-

fra, da jeg kunne forestille mig, at også AU-studerende kan være meget i 
tvivl om, hvad de skal gøre, f.eks. hvis de skal krydse fakultetsgrænser – 
med andre ord bør det overvejes, om målgruppen skal udvides. 

- Med det som udgangspunkt følgende grupper 
o AU studerende, der ønsker at følge fag, der ikke indgår i deres 

uddannelse mhp. merit ind i deres igangværende uddannelse 
o AU studerende, der ønsker at følge fag, der ikke indgår i deres 

uddannelse, men ikke med henblik på merit ind i deres nuvæ-
rende uddannelse 

 Her kunne der skelnes mellem studerende fra lande inden 
for hhv. uden for EU/EØS i forhold til betaling af tuition 

o Studerende fra andre danske uddannelsesinstitutioner mhp. me-
rit ind i deres igangværende uddannelse 

 Her skal skelnes mellem studerende fra lande inden for 
hhv. uden for EU/EØS i forhold til betaling af tuition 

o Studerende fra andre danske uddannelsesinstitutioner, hvor der 
ikke ønskes merit ind i deres igangværende uddannelse 

 Her skal skelnes mellem studerende fra lande inden for 
hhv. uden for EU/EØS i forhold til betaling af tuition 

o Studerende fra udenlandske uddannelsesinstitutioner mhp. merit 
ind i deres igangværende uddannelse 

 Her skal skelnes mellem studerende, der ønsker at følge 
fag i henhold til en udvekslingsaftale, og studerende, der 
vil læse på AU uden om en udvekslingsaftale 

 Blandt dem, der ikke kommer til AU under en udveks-
lingsaftale, skal der skelnes mellem studerende fra lande 
inden for hhv. uden for EU/EØS i forhold til betaling af 
tuition 
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o Studerende fra udenlandske uddannelsesinstitutioner, hvor der 
ikke ønskes merit ind i deres igangværende uddannelse 

 Her skal skelnes mellem studerende fra lande inden for 
hhv. uden for EU/EØS i forhold til betaling af tuition 

 

Hvis målgruppen udvides i forhold til alle ovenstående grupper, skal AU Vi-

den, Efter- og videreuddannelse, samt AU Talent IC inddrages i den vejled-

ning, der skal formuleres. 

 

  

 

4. Øvrig information (BAN) 

 

BAN informerede om aktiviteter der er pågået siden sidste båndmøde. 

 

Arkivering på Health 

SBM har fremsendt materiale om arkivering på Health – en information om 

praksis og regler her-og-nu på HE. Journalkontoret har sagt OK til praksis. 

Materialet er placeret under en mappen ’Info fra Health’ på fællesdrevet. 

Samme materiale er videresendt til Christin/Tina (SNUK-båndet) pr. 09.09. 

 

Info til Mikkel Madsen, StudiePlan 

Mikkel Madsen fra StudiePlan teamet har bedt om fortløbende at få tilsendt 

information om dagsorden, referater mm. for at kunne følge med i drøftelser-

ne på UVA/EKA båndmøderne og evt. deltage på enkelte dagsordenpunk-

ter/møder. Mikkel vil modtage referater mv. fremadrettet. 

 

Tilsvarende vil sådan info givet være relevant for de nye projektledere Olga 

Grünberger, Kim Nørskov og Tomas Laier, men i det hele taget for en række 

interessenter / medarbejdere i Driftsenheden. Håndtering af vidensudveks-

ling vil være blandt emnerne på båndseminaret onsdag d. 11. sept. 2013. 

 

Driftenhedens nye website 

De af båndmedlemmerne der har problemer med adgang til det nye websted 

’Driftsenheden’ på sharepoint, bedes kontakte Tina A. Bjerrum for hjælp. 

En studentermedhjælper vil sidst i uge 38 oprette brugere på Driftsenhedens 

site. Forretningskonsulenterne Ejvin, Morten og Lasse samt SNUK-båndets 

medlemmer er allerede oprettet. 

 

 

5. Pipeline 

 

 

Emnemanchet omkring eksamenssnyd v/SBM 



 

 

    

Side 5/66 

 

 
 

SBM tager initiativ til et opstartsmøde med Christin, Kirstine og Mikkel om 

opgavens scope, flere vinkler på opgaven, etc. Christin og Kirstine fra Uddan-

nelsesjuridisk Service har tilbudt at deltage omkring udarbejdelse af regelsæt 

og arbejdsbeskrivelse omkring snydesager. 

 

Emnemanchet om samarbejde på tværs af hovedområder til undervisnings-

planlægning v/SBM. 

Emnet sættes til behandling på båndmøde mandag d. 30. sept. og rundsendes 

forlods i båndet senest torsdag d. 26. sept. kl. 10.00. 

 

Indstilling om regel 159 v/SOS 

Indstilling om regel 159 sættes til behandling på båndmøde mandag d. 7. ok-

tober og rundsendes forlods i båndet torsdag d. 3. okt. Kl. 10.00. Indstillingen 

skal stiles til chefgruppen. 

 

Emnemanchet om dumpeudsøgning af tilvalgsstuderende v/SBM 

 

 

 

6. Forslag til dagsorden for næste møde d. 16. sept. 2013 

 

Dagsorden 

1. Opsamling på de sidste to båndmøder. 

2. Gennemgang af UVA/EKA backlog listen – hvilke emner skal leve videre? 

3. Emnemanchetten ’Emne Søg på UVA-kode i kursuskatalog’ til godken-

delse. 

4. Orientering fra andre bånd 

5. Pipeline 

6. Forslag til dagsorden for næste møde 

7. Eventuelt 

 

 

7. Eventuelt 

 

 TAL er blevet booket til mandags-møderækken i UVA/EKA-båndet. TAL 
deltog for første gang i et UVA/EKA-møde. TAL har samme funkti-
on/opgave på IHA som SRJ har på DPU. TAL blev budt velkommen i 
kredsen. 
 

 Adgang til fællesdrev eller mapper på fællesdrev - SRJ og TAL har pro-
blemer. SAA vil være behjælpelig i forhold til TAL, man skal være oprettet 
som bruger på AU, og ikke alene på IHA… Formodentlig kan SRJ drage 
nytte af de erfaringer SAA/TAL gør sig. 
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 Alle dokumenter placeres på båndets fællesdrev. 
 

 SBM og MAR har meldt afbud til båndmødet d. 16. sep. 
 

 De tre eksisterende emnemanchetter + emnemanchet-skabelonen ligger 
nu også i mappen ’Emnemanchetter’ på fællesdrevet. 

 


